

一個都不能少 – 赴湯蹈火

We Are In It TOGETHER Through Thick and Thin

2021年11月7日 • 黃國忠牧師 • 歌羅西書4章7節至13節

引言 Getting Started:

1. 共享的身份 Shared **Identity** (歌羅西書 Col. 4:7)
2. 共享的代價 Shared **Cost** (歌羅西書 Col. 4:10)
3. 共享的目的 Shared **Purpose** (歌羅西書 Col. 4:11)
4. 共享的能力 Shared **Power** (歌羅西書 Col. 4:12-13)

結語 Wrapping Up:

懸殊中同心的團隊 The Diversely Together Team

- i. 種族背景的懸殊 Racial Diversity
- ii. 經濟地位的懸殊 Social Economical Diversity
- iii. 信念的懸殊 Convictional Diversity

聽後研 Sermonlater ...

1. 什麼是我們共享的身份與目的？「共享」對您有什麼意義？這共享的身份與目的如何主導您事奉的去向，決定與投入？
What is our shared Identity and Purpose? What does “Shared” mean to you? How have our shared Identity and Purposed directed you to decide your commitment to serve?
2. 分享您因為我們這**共享**的身份與目的而曾經在事奉上付上的代價？
What price(s) have you paid to serve because of our shared Identity and Purpose?
3. 分享您以共享的能力事奉的經驗？共享的能力與集體禱告有什麼關係？
Share your experience to serve with the Power we Shared.
What is the relation between Shared Power and Corporate Prayer?
4. 分享我們如何能在懸殊、分歧中仍然同心的成為一個團隊？根據我們在歌羅西書中所學的，要達到這近乎不可能理想的基礎是什麼？
How can we continue to be together as a team with diversities? Based on what we have learned from the Epistle of Colossians, what is the basis for this seemingly impossible ideal?